

# Menighetsråd 20.01.25

## Tanum og Kjose menighetsråd 2025, agenda og referat

**Møtested:** Tanum prestegård

**Tidsramme:** kl 1800 til kl 2030

**Saksliste nr:** 2/25

[Forslag til årsplan for 2025](#)

### Innkalte:

Jørn Holme, Marte Johnsen, Anne Marie Larsen, Tove Moland, Louise Hetty Einarson, Berit Moe, Odd Bjørneby, Marit Kobro og Benedicte Gusland.

### Forfall:

Marit Kobro, Louise Hetty Einarson

Evt. forfall til møtet skal meldes til Marte Johnsen, martejohns@gmail.com, snarest mulig.

### Åpning ved Benedicte og enkel bevertning ved Marte.

Saksnr.	TEMA	OM SAKEN	BESLUTNING/VEDTAK
Sak 3/25	Godkjenninger	Godkjenning av: <ul style="list-style-type: none"><li>• utsendt innkalling og saksliste datert 15.01.25.</li><li>• utsendt innkalling på e-post 13.01.25 kl. 9.36 til telefonmøte 14.01.25 kl. 17.30 (hastesak).</li><li>• referat datert 04.12.24.<ul style="list-style-type: none"><li>○ merknad: sakslistenr. er oppdatert fra 7/24 til 8/24 etter utsendelsen.</li></ul></li><li>• referat datert 14.01.25.</li></ul>	Innkallinger, saksliste og referater godkjennes.
Sak 4/25	Forventnings-avklaringer og presentasjonsrunde	En samtale rundt bordet i forbindelse med at Benedicte Gusland kommer inn som vikar-sokneprest i påvente av ansattelse av ny sokneprest.  I avtalen med prosten står det at hun skal ha ansvar for gudstjenestene i Tanum. Hun skal også følge med i Kjose.  Kontakt med staben. Behov i noen av utvalgene? Skal sitte i redaksjonen til Såmannen. Er positiv til å stille opp, men må se an kapasiteten. Ønsker å bli spurt om å delta/stille opp, og heller si nei.	Se punkter under saken.

		<p>Våre tips, ønsker og forventninger: Ikke ha for høye forventninger, ting tar tid, men det kommer sakte, men sikkert. Vanskelige fysiske forutsetninger, landlig beliggenhet, langt fra folk. Samarbeid med andre foreninger? Bruke kirkene til annet enn gudstjenester, for å få folk til å komme. Forventning om at presten er med å "bygge menighet". Være med på andre arrangementer enn kun gudstjenester.</p> <p>Forslag: Salmekveld - Invitere en kjent person.</p> <p>BG: Samarbeid mellom soknene. Lage et forsangerkor? Tåler at vi sier i fra.</p> <p>Felles mål om at kirkene brukes mer.</p>	
Sak 5/25	Såmannen	Benedicte Gusland og Marte Johnsen kan være med i en redaksjonskomité, som i første omgang jobber med å lage et påskenummer.	Marte kontakter Øystein Vestmoen for å få til et møte.
Sak 6/25	Referat arbeidsutvalg	<p>Kjose-utvalget:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Julegudstjenesten - seks barn bidro med sang og lesing etter at vi hadde lagt lapper i postkassene (i tillegg til to konfirmanter)</li> <li>• I møte 14.01. snakket vi om å markere Kjose kirke 175 år ved å legge litt ekstra i november-konserten, slik at det blir en jubileumskonsert. I tillegg vil vi markere jubileet ved kirkekaffen etter gudstjenesten 24. august. Vi inviterer prost.</li> <li>• Vi ønsker å invitere Gospelino på gudstjeneste. Lar det seg gjøre 16. mars? Marte undersøker. Ellers utsettes det til høsten.</li> <li>• Vi må kjøpe inn ny sofa, og budsjetterer med 10 000 kr til det (fra Indremisjonsfondet).</li> </ul> <p>Diakoni:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Julelunsj. Vellykket og hyggelig. Rundt 30 deltakere. 105 utsendte invitasjoner. Godt med frivillige. Nok til å få pratet også.</li> <li>• Nytt møte 22.01.</li> </ul> <p>Kirkelig undervisning og læring:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ingen møter siden sist.</li> <li>• Vi trenger foraer hvor man kan snakke om tro. Kan vi få til et samarbeid med Tunheim rundt</li> </ul>	Se status under <i>om saken</i> .

		<p>det? Bibeltime-serie? Tema-kvelder? Benedicte tar dette arbeidet videre.</p> <p>Gudstjeneste og kultur:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Jan Ivar eller Benedicte holder i dette utvalget framover.</li> <li>• Vi kom med noen innspill som Benedicte tar med videre.</li> </ul>	
Sak 7/25	Budsjett	<p>Tove gir en gjennomgang.</p> <p>Budsjett for Tanum - gjennomgang av forslag. Sendes ut på e-post for godkjenning.</p> <p>Innspill vedrørende godtgjørelse folkevalgte: skal alt gå til leder? Bør det deles med kasserer? Tas opp igjen før budsjettet for 2026 settes.</p> <p>Revisortjeneste - vi lar det stå, men tar en eventuell oppsigelse opp på et senere tidspunkt.</p>	<p>Budsjett for Kjose godkjennes.</p> <p>Budsjett for Tanum er godkjent via e-post 27.01. og 28.01.</p>
Sak 8/25	Årsmøter	<p>Skal vi ha felles møte eller to separate? Forslag til datoer:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tanum 9. mars (gudstjeneste for store og små) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Kan vi lage et aktiviseringstilbud for barna slik at foreldrene kan bli med på årsmøtet? En aktivitet i forlengelsen av Pant og plant. Invitere familiene til en samtale om hva menigheten kan gjøre for dem.</li> </ul> </li> <li>- Kjose 16. mars</li> </ul>	Vedtatt
Sak 9/25	Årsplan	Gjennomgå <a href="#">forslag til årsplan</a> .	Februar er gjennomgått. Resten utsettes til neste møte.
Sak 10/25	Samarbeid med Tunheim	<p>Kan vi ha et nytt samarbeidsmøte? Hva kan vi få til sammen, hva ønsker vi og hva har vi mulighet til?</p> <p>Benedicte kontakter Bernt. Odd er med.</p>	Se status under <i>om saken</i> .
Sak 11/25	Tilskudd til Sportskapellet	<p>Sportskapellet har tidligere fått tilskudd fra Tanum menighet, og ønsker å få det videre. De fikk ikke i fjor. Hva gjør vi?</p> <p>Skulle ha betalt i fjor (ble tatt opp i februar '24). Vi betaler nå 4000 for 2024 og 2025. Odd svarer.</p>	Se status under <i>om saken</i> .
Sak 12/25	Erstatningsklokke i Tanum kirke	<p>Odd informerer. Det søkes om tilskudd.</p>	Til orientering.

Eventuelt	Kirkevert i Tanum Nøkler	Det er behov for en ny kirkevert i Tanum.  Har alle som trenger tilgang til kirken (åpen kirke) riktige nøkler?	Konfirmantene bidrar som kirkeverter.  Ja
<b>Huskeliste for kommende møter</b>		Årsmeldingen skal tas opp på neste møte, og vi må få inn statistikk og rapporter før det.  Innspill til innhold i Såmannen.	
	Takk for i dag!	Neste møte er 24. februar i Kjose. Hvem kan ha enkel bevertning? Mie Hvem kan ha åpningsord? Mie	